
Zápisnica č. 03/2022 
 

z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, konaného dňa 20.9.2022 o 16.30 hodine.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: - 

Hostia: PaedDr. Alena Marčeková – riaditeľka ZŠ s MŠ v Omšení 

             Mgr. Cecília Sakarová – zástupkyňa riad. pre MŠ 

             Ing. Langerová – ekonómka obce Omšenie 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Prerokovanie návrhu na počty prijímaných žiakov  

5. Prerokovanie školského vzdelávacieho programu 

6. Plán práce ZŠ s MŠ na školský rok 2022/2023 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Návrh uznesenia  

10. Záver 

 

K bodu 1: 

Predseda RŠ Ing. Viliam Václav privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie. Následne 

skonštatoval, že je prítomných 11 členov a zasadnutie RŠ je uznášania schopné. Predseda RŠ 

sa spýtal prítomných členov, či majú návrh na doplnenie programu. P. riaditeľka navrhla zmenu 

v bode 6, a nahradiť Plán práce ZŠ s MŠ na školský rok 2022/2023 za Správu 

o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ Omšenie 629 za 

školský rok 2021/2022, ktorú je potrebné prerokovať. 

Prítomní členovia súhlasili s doplnením programu. 

Za:  10                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 1 

 

Zmenený program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Prerokovanie návrhu na počty prijímaných žiakov 

5. Prerokovanie školského vzdelávacieho programu 

6. Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ Omšenie 

    629 za školský rok 2021/2022        

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Návrh uznesenia  

10. Záver 

 

Pani riaditeľka ZŠ predstavila a privítala novú zástupkyňu riaditeľky školy pre MŠ p. Mgr. 

Cecíliu Sakarovú a p. uč. Bc. Brezovákovú., ktorá je zároveň novou členkou RŠ. Informovala 

nás o nástupe p. uč. Mališkovej a p. uč Zaťkovej, ktorá bude zastupovať p. uč. Hollú v čase PN. 

 

 

 



K bodu  2: 

Bc. Stanislava Šuláková prečítala zápisnicu s ostatného zasadnutia RŠ, neboli žiadne 

pripomienky a zápisnica bola jednomyseľne schválená. 

Za:  11                                   Proti: 0                        Zdržal sa: 0 

 

K bodu 3:  

Uznesenie zo zápisnice č. 02/2022 z minulého zasadnutia neobsahovalo body, ktoré by 

zaväzovali plnenie. 

 

K bodu 4: 

Pani riaditeľka PaedDr. A. Marčeková oboznámila prítomných s počtom prijatých žiakov do 

ZŠ s MŠ. V súčasnosti navštevuje ZŠ 126 žiakov + 1 žiak si plní PŠD mimo územia SR. 

V uvedenom počte je 11 žiakov z Ukrajiny. Do 1. ročníka je prijatých 18 žiakov, z toho je 1 

žiak, ktorý si plní PŠD mimo územia SR a 1 žiačka z Ukrajiny. MŠ navštevuje 48 žiakov. Do 

MŠ bolo prijatých 17 detí a neprijaté sú 4. Dve z detí, ktoré neboli prijaté z dôvodu naplnenosti 

kapacity materskej školy dosiahli k 1.9.2022 vekovú hranicu troch rokov. 

Rada školy vzala  Návrh na počty prijímaných žiakov na vedomie. 

K bodu 5: 

Riaditeľka školy PaedDr. Alena Marčeková predložila na prerokovanie Návrh školského 

vzdelávacieho programu na školský rok 2022/2023. Podrobne oboznámila prítomných 

s počtom hodín a predmetmi podľa jednotlivých ročníkov. Informovala, že jazykový variant 

s dvoma cudzími jazykmi, z ktorých jedným je ruský jazyk, sa vyučuje v 8. a 9. ročníku. 

V ostatných ročníkoch je nejazykový variant. 

Rada školy Návrh školského vzdelávacieho programu vzala na vedomie. 

 

K bodu 6:  

Riaditeľka školy PaedDr. Alena Marčeková predniesla Správu o výsledkoch a podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Omšenie za školský rok 2021/2022.  

Upozornila, že zástupcovia SRRZ – RZ správu o hospodárení za školský rok 2021/2022, ktorá 

by mala byť prílohou tejto správy, doložia po plenárnom ZRŠ. P. riaditeľka vyzdvihla aktivity, 

ktoré organizovala škola, alebo do ktorých sa zapojila počas pandemickej situácie. V SWOT – 

analýze zdôraznila silné a slabé stránky, ale i možnosti získania finančných prostriedkov 

z fondov EÚ a rôznych projektov. Informovala, že z európskych fondov je financované aj 

miesto pedagogického asistenta. 

Rada školy Správu prerokovala a odporučila na schválenie obecnému zastupiteľstvu. 

 

K bodu 7 /Rôzne/ a 8 /Diskusia/: 

P. Ing. Imrichová požiadala p. zástupkyňu MŠ Mgr. Sakarovú, aby rodičia detí, ktoré 

navštevujú MŠ, získavali včas informácie, ktoré budú vystavené na nástenke.  

P. Marček sa informoval o krúžku ANJ v MŠ. P. Mgr. Sakarová zistí záujem u rodičov 

a v prípade dostatočného záujmu by sa mohol obnoviť krúžok ANJ pre deti v MŠ, tak ako to 

bolo v predchádzajúcich rokoch. Následne sa bude musieť vyriešiť i priestor, v ktorom bude 

prebiehať krúžok.  

P. Pišta sa informoval o revíziách na kotle. Nakoľko revízori prichádzajú z Martina, pýtal sa, 

či by nebolo možné zohnať lacnejšieho revízora z okolia obce. P. Mgr. Rochová s p. riaditeľkou  

odpovedali, že  sú to špeciálne kotle, revízie sú zazmluvnené a zohľadňuje sa cenová ponuka. 

P. Ing. Imrichová sa informovala, z akého dôvodu prebehli organizačné zmeny triednych 

učiteľov na 1. stupni. P. riaditeľka odpovedala, že je to v jej kompetencii a rozhodla sa tak na 

základe dlhoročných skúseností a pre spokojnosť všetkých. P. Ing. Imrichová sa informovala 



ohľadom súťaže VŠETKO VEDKO, ktorá je zameraná na všeobecný rozhľad pre deti. P. Mgr. 

Jánošíková odpovedala, že nakoľko mnohé súťaže si musia rodičia platiť, nemajú o ne záujem. 

Ak bude dostatočný záujem zo strany rodičov, triedy sa môžu zapojiť.  

P. Marček sa informoval, či bude prebiehať kurz plávania v MŠ a ZŠ a v ktorých triedach. P. 

riaditeľka odpovedala, že neprišla zatiaľ ponuka z okolitých plavární. A podľa informácií 

samotné plavárne ešte nevedia, či budú fungovať v zimnom období z dôvodu nárastu ceny 

energií. P. Mgr. Sakarová zistí záujem o plavecký výcvik v MŠ. Na ZŠ sa bude zisťovať záujem 

o plavecký výcvik u žiakov 3. ročníka. P. ThDr. Grabczak navrhla, aby plavecký výcvik 

absolvovali aj žiaci 4. ročníka, nakoľko sa výcvik v šk. roku 2021/2022 nekonal, z dôvodu 

pandemickej situácie. P. riaditeľka informovala, že 26 žiakov 8. a 9. ročníka prejavili záujem 

o lyžiarsky výcvik a bola odoslaná prihláška. Žiaci 7. ročníka, ktorí majú záujem o lyžiarsky 

výcvik budú náhradníci. 

P. Ing.  Imrichová navrhla zistiť počet žiakov s intoleranciou na vybrané zložky stravy 

v školskom roku 2022/2023. Prieskum urobia triedni učitelia na najbližšom rodičovskom 

združení. 

P. Ing. Langerová bola delegovaná Obecným úradom Omšenie, aby nás informovala o ohrození 

realizácie Projektu – Zníženie energetickej náročnosti ZŠ, z dôvodu zvýšených výdavkov zo 

strany dodávateľa. Nie je možná zmena dodávateľa ani dodatková zmluva. Pán starosta sa 

zúčastní rokovaní, ktoré budú prebiehať v nasledujúcich dňoch. Z uvedeného dôvodu navrhuje 

spoluprácu obce so školou, a to  podaním žiadosti na Regionálny úrad školstva o kapitálové 

výdavky zo štátu - z dôvodu havarijného stavu.  P. riaditeľka odpovedala, že má informáciu, že 

Regionálny úrad školstva už dlhšie obdobie nevydáva finančné kapitálové prostriedky na 

havarijný stav. Ďalej p. Ing. Langerová informovala, že realizácia projektu by mala trvať 9 

mesiacov, a to aj počas výchovnovzdelávacieho procesu a zimných mesiacov. V prípade 

začatia realizácie Projektu bude potrebné zabezpečiť vhodné priestory na priebeh vyučovania. 

P. riaditeľka reagovala, že dvojzmenná prevádzka na 2. stupni nebude možná a bude sa 

uvažovať o dištančnom vyučovaní. 

 

K bodu 9: Návrh uznesenia 3/2022: 

A. Rada školy schválila: 

1.   Zápisnicu zo zasadnutia RŠ zo dňa  20.9.2022 

2. Návrh uznesenia č. 03/2022 

B. Rada školy prerokovala: 

      1. Správu o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ 

            Omšenie 629 za školský rok 2021/2022 a odporúča ju predložiť zriaďovateľovi na     

            schválenie      

C. Rada školy zobrala na vedomie: 

1. Počet prijímaných žiakov v školskom roku 2022/2023 

2. Školský vzdelávací program na rok 2022/2023 

Bc. S. Šuláková prečítala Návrh uznesenia č. 03/2022, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

Za: 11                                Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

 

K bodu 10: 

Ing. Viliam Václav poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

      

Zapísala: Bc. Stanislava Šuláková                             

V Omšení dňa: 22.9.2022  

 

Ing. Viliam Václav                                                     ThDr. Zuzana Grabczak 

   predseda RŠ                                                                  podpredsedníčka RŠ 



Uznesenie č. 03/2022 

 
z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, ktoré sa konalo dňa 20.9.2022 

 

 

Rada školy pri ZŠ s MŠ v Omšení: 

 

A. Rada školy schválila: 

1.   Zápisnicu zo zasadnutia RŠ zo dňa  20.9.2022 

2. Návrh uznesenia č. 03/2022 

 

B. Rada školy prerokovala: 

      1. Správu o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ 

            Omšenie 629 za školský rok 2021/2022 a odporúča ju predložiť zriaďovateľovi na     

            schválenie  

     

C. Rada školy zobrala na vedomie: 

1. Počet prijímaných žiakov v školskom roku 2022/2023 

2. Školský vzdelávací program na rok 2022/2023 

 

 

 

V Omšení dňa: 22.9.2022  

 

 

 

Ing. Viliam Václav                                                     ThDr. Zuzana Grabczak 

   predseda RŠ                                                                  podpredsedníčka RŠ 

 

 

                                                            
 

 

 


